
   
 

Skolebestyrelsesmøde Låsby Skole                                                  
    
Onsdag d. 21-8-2024 
Kl. 17.00-19.00  
Mødested – Mødelokale 1, Låsby Skole 

 

Tilstede Kristoffer Karoff 
Mette Munkholm 
Anette – TR i D 
Trine – Næstformand 
Réne - forældrerepræsentant 
Joel – Bestyrelsesformand 
 
 

Afbud Ingen elevrådsrepræsentanter, da der endnu ikke er valgt elevråd. 
Rikke – ferie 
  
 

Referent Anette Weldingh 

 
Start Dagsorden   

 

17:00 Godkendelse af dagsorden (3 min) [B] 
 

Dagsorden er godkendt 

17:02 Godkendelse og underskrift af 
referater (2 min) [B] 

Referatet er godkendt 

17:05 Konstituering af den nye bestyrelse 
 
Velkommen til de to nye 
forældrerepræsentanter i bestyrelse, 
Mette Munkholm Bisbo (Christian 6D) 
Christoffer Karoff (Emma 3D) og til de 
to nye medarbejderrepræsentanter, 
Anette Bjerregaard og Rikke 
Christiansen 
 

Trine er valgt som næstformand 
Joel er valgt som formand 
 
 

17:20 Elevrådet [O]  
Udgår der er ikke valgt et nyt elevråd 
endnu 

Når almenelevrådet kommer i gang, skal de dels 
arbejde med Skolestyrken og dels være med i 
processen om at få skabt gode frikvarterer for 
alle elever uden mobiler. 
 
Der spørges til et elevråd i specialafdelingen. 
Der har ikke været et elevråd, men måske skal 
det undersøges, om der er mulighed for at 
oprette det.  
  



   
 

17:20 Meddelelser (O) 

• Ny leder i specialafd. Sara 
deltager 

• Byggeri special afd. 
 

 
Den nye afdelingsleder for Specialtilbud Autisme 
Afdelings Låsby (STAAL), Sara Hulgaard blev 
præsenteret for bestyrelsen.  
 
Nogle klasser fra STAAL er flyttet over i 
kælderen under almenafdelingen, da der ikke 
længere er plads i afdelingen. Det var meningen, 
at lokalerne i underetagen skulle sættes i stand i 
løbet af sommerferien, men det er ikke sket. 
Der er blevet lavet nye planer, og elever og 
lærere er generelt kommet godt på plads. Det er 
endnu ikke afklaret, hvornår det er lavet 
færdigt, men det forventes, at de går i gang med 
arbejdet om ca. 3 uger.  
 
 
 

17:35 Princip for ture mm. (D/B) 
Anette og Jesper kommer med et 
oplæg 

Princippet er godkendt i bestyrelsen  

17.50 PP til forældremøder 
Datoer til forældremøderne 
 

0. årgang 15.30-17.00: 27. august  
Thrine 

afd. 2 (6-9.kl) 27. august Thrine 
5. årgang 3/9-2024 kl. 17-19 Joel 
4. årgang 10/9 kl. 17.00-18.30 Pia 
2. årgang: 19/9 kl. 17-18 Rene 
3. årgang 19/9: 17-18 Sammen med 2. 
årgang Rene 
1. årgang 26/9 kl. 17.00-18.30 Joel 
 
Special: 17/9: Christoffer 
 

 Gennemgang af PP til forældremøderne.  
 
Kommentarer til PP: Der har været fokus på det 
faglige niveau. Det har virket, og det viste sig at 
det havde en positiv afsmitning på den afgående 
9. klasses karakterer.  
 
Økonomi: der har tidligere været månedlig 
budgetopfølgning på grund af for stort 
underskud. I løbet af skoleåret 2023-2024 slap 
skolen for det, men forventeligt bliver skolen sat 
under administration igen.  
 
Power point sendes til bestyrelsen. Jesper og 
Anette koordinerer med årgangene 
 

18:10 Udgangstilladelse eller madpakketid i 
udskolingen (O/D) 

 

Orientering om tiltaget.  

18:20 Forældrepjece fra skolebestyrelsen 
(D/B) 

Enighed om at det er god pjece til 
forældrerådene.  
Den lægges på hjemmesiden. 



   
 

18:45 Trafik ved Hovedgaden (O) Joel har fået henvendelse fra flere forældre 
vedr. Trafikken på Hovedgaden, som de oplever 
som farlig for skolebørn.  

Jesper og Anette orienterer om hvilke 
muligheder bestyrelsen har i forhold til dette. 

18:50 Forældre arbejdsdag på legepladsen Joel har fået en henvendelse fra en forælder 
som foreslår at der evt. igangsættes 
forældrearbejdsdage på udeområderne. 
Bestyrelsen skal beslutte om punktet skal 
drøftes på et senere bestyrelsesmøde 

Der er usikkerhed om, hvad der må gøres af 
forældre. Jesper kontakter Ejendomscenteret 
for at høre, hvad forældrene må lave.  

18.35 Evt. (10 min) [O/D] 
 

 

18:55 Dagsorden til næste møder (5 min) [O] 
 

Mødeplan for hele året skal laves 
Joels henvendelse ang. trafik 
Forældrearbejdsdag 
Trivsel – mødet skal forlænges næste gang 
 
Næste møde er d. 8/10 kl. 17.00-20.00 med 
mad.  
 

 

Forklaring til dagsorden: 
(10 min) tidsangivelse for punktets længde. Afsluttes en diskussion, kan dette skydes til næste møde. 
[O]: Orienteringspunkt. Punktet er ikke åbent for diskussion, men en orientering til bestyrelsen. Det kan besluttes, 
at punktet senere skal tages op som et diskussions- eller beslutningspunkt. 
[D]: Punktet sættes til diskussion. Det kan være punkter, hvor skoleledelsen har behov for at vende en problematik 
eller åbne en ny diskussion med bestyrelsen. Der kan ikke træffes beslutninger på sådanne punkter. 
[B]: Beslutningspunkt. Der kan træffes beslutninger. Beslutningspunkter skal være nævnt i dagsorden. 

 

 

 


